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Protokół Nr 25/2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 14 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1, o godzinie 14:30. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta Grudziądzki 

2. Marcin Dziadzio  - Wicestarosta Grudziądzki 

3. Krzysztof Klucznik  - Członek Zarządu 

4. Grzegorz Masiota  - Członek Zarządu  

5. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

1. Krzysztof Klonowski  - Przewodniczący Rady 

2. Monika Swół  - Skarbnik Powiatu 

3. Dorota Kaczerowska  - Sekretarz Powiatu 

4. Rafał Zieliński   - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

5. Edward Wiatrowski  - Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości 

6. Anna Mazurek  - Referat Rozwoju, Bezpieczeństwa i Edukacji 

7. Bożena Grabda  - Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z 23. i 24. posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego.  

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zaopiniowania realizacji 

inwestycji pod nazwą: „Budowa obiektu radiokomunikacyjnego/radionawigacyjnego OR/DME 

Grudziądz wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną obręb ewid. 040601_2.0011 Nowa Wieś 

dz. nr 391/1, Grudziądz gm. wiejska, pow. Grudziądzki, woj. kujawsko-pomorskie”. 

5. Informacja Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu na temat spraw bieżących. 

6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przystąpienia Powiatu 

Grudziądzkiego do realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. 



2 
 

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów  

na członków komisji konkursowych do opiniowania złożonych ofert w otwartych konkursach 

ofert na realizację zadań publicznych w roku 2025. 

8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

pobieranych przez uczelnie dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Grudziądzki.  

9. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich obecnych 

biorących udział w posiedzeniu. Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy  

5 na 5 Członków Zarządu. 

Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 14 stycznia 2025 r. stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 14 stycznia 2025 r. 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że nastąpiła zmiana w porządku 

posiedzenia – usunięto punkt dotyczący projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 

2025 – 2041. Powiedział, że ww.projekt był zawartyw związku ze złożeniem wniosku na zakup 

autobusów elektrycznych. Przekazał, że proces zatrzymał się po uzgodnieniu z Wójtem Gminy 

Grudziądz i Burmistrzem Miasta i Gminy Radzyń Chełmiński zakupu pięciu małychautobusów,  

i rozpoczęciu pisania wniosku, ponieważ obowiązuje wymóg wykonania 70 000 km, którego Powiat 

Grudziądzki wraz z Gminami nie będzie w stanie zrealizować. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi  

do proponowanego porządku posiedzenia.  

Przy braku uwag, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik stwierdził przyjęcie protokołów z 23. i 24. posiedzenia 

Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 



3 
 

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Wydziału Geodezji  

i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego  

w sprawie zaopiniowania realizacji inwestycji pod nazwą: „Budowa obiektu 

radiokomunikacyjnego/radionawigacyjnego OR/DME Grudziądz wraz z niezbędną infrastrukturą 

techniczną obręb ewid. 040601_2.0011 Nowa Wieś dz. nr 391/1, Grudziądz gm. wiejska, pow. 

Grudziądzki, woj. kujawsko-pomorskie”.Poinformował, że o zaopiniowanie ww. inwestycji zwrócił 

się pełnomocnik Polskiej Agencji Żeglugi Powietrznej. Dodał, że planowane przedsięwzięcie dotyczy 

rozbiórki całego istniejącego obiektu radionawigacyjnego i budowy nowego obiektu 

radiokomunikacyjnego/radionawigacyjnego wraz z wyposażeniem, niezbędnymi urządzeniami  

i infrastrukturą techniczną, który pozwoli na zwiększenie bezpieczeństwa statków powietrznych 

znajdujących się w przestrzeni objętej działaniem ww. urządzenia. Kierownik p. Edward Wiatrowski 

przekazał, że termin na wydanie opinii przez Zarząd Powiatu wynosi 30 dni, natomiast jej brak 

traktowany jest jako wydanie opinii pozytywnej. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zapytał, czy do obiektu zostanie wydzielona działka  

w odpowiedniej odległości od terenu zabudowanego.  

Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski odpowiedział, że tak, po czym 

przedstawił szczegółowe informacje o lokalizacji i wielkości obiektu. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zapytał, jak daleko od obiektu rozchodzą się fale. 

Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowskiodpowiedział, że na 2 lub 3 

metry i dodał, że oddziaływanie fal znajduje się w granicach ogrodzonej działki. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik wyraził swój niepokój z potencjalnym niebezpieczeństwem. 

Starosta p. Adam Olejnik powiedział, że ocenianie potencjalnego niebezpieczeństwa nie leży w gestii 

Zarządu Powiatu, ponieważ inwestor załatwia zezwolenia i uzgodnienia od odpowiednich instytucji,  

a Zarząd wydaje jedynie opinię. Starosta p. Adam Olejnik przekazał, że zwrócił się do wnioskodawcy 

o dodatkowe wyjaśnienia i zapewnienie spełnienia wymaganych norm, co wnioskodawca zrealizował.  

Przy braku dalszych pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego  

w sprawie zaopiniowania realizacji inwestycji pod nazwą: „Budowa obiektu 
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radiokomunikacyjnego/radionawigacyjnego OR/DME Grudziądz wraz z niezbędną infrastrukturą 

techniczną obręb ewid. 040601_2.0011 Nowa Wieś dz. nr 391/1, Grudziądz gm. wiejska, pow. 

Grudziądzki, woj. kujawsko-pomorskie”. 

Uchwała Nr 25/1/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 14 stycznia 2025 r.w sprawie 

zaopiniowania realizacji inwestycji pod nazwą: „Budowa obiektu 

radiokomunikacyjnego/radionawigacyjnego OR/DME Grudziądz wraz z niezbędną infrastrukturą 

techniczną obręb ewid. 040601_2.0011 Nowa Wieś dz. nr 391/1, Grudziądz gm. wiejska, pow. 

Grudziądzki, woj. kujawsko-pomorskie” stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Posiedzenie opuścił Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego 

informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu na temat spraw bieżących,  

w związku z czym Kierownik p. Rafał Zieliński poinformował o: 

1. Zakończeniu postępowania przetargowegodotyczącego dostawy paliw i trwania 

postępowania odnośnie wyłonienia wykonawcy na wycinkę drzew przy drogach powiatowych; 

2. Zmianie wykonawcy do odbioru martwych zwierząt z dróg powiatowych; 

3. Złożeniu do Starosty Grudziądzkiegowniosku o ogłoszenie postępowania przetargowego 

dotyczącego zadania inwestycyjnego w miejscowości Dąbrówka Królewska; 

4. Planowym złożeniu w bieżącym tygodniu wniosku na postępowanie przetargowe 

dotyczące zadania inwestycyjnego na drodze relacji Kobylanka-Piaski i budowy chodnika  

w miejscowości Rogóźno; 

5. Planowym złożeniu wniosku o postępowanie przetargowe dotyczące wykonania czterech 

dokumentacji projektowych na drogi dla pieszych i rowerów; 

6. Złożeniu wniosku na dostawę piasku i soli; 

7. Tym, że do 20 stycznia br. w przygotowaniu jest wycena nieruchomości, potrzebna  

do wykonania dokumentacji  projektowej dotyczącej budowy chodnika w miejscowości Zakurzewo – 

aktualnie kompletowane są dokumenty do aktu notarialnego; 

8. Firmie, która rozpoczęła prace przygotowawcze do układania gazociągu przebiegającego 

przez 15 odcinków dróg powiatowych. Powiedział, że w Grabowcu i na drodze relacji Rogóźno-

Gubiny prace przebiegną w sposób odkryty metodą wykopową, natomiast pozostałe 13 w systemie 

zamkniętym. Przekazał, że do Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu wpływają zastrzeżenia 

mieszkańców, którzy sygnalizują, że ciężki transport rozjeżdża drogi powiatowe.Kierownik przekazał, 

że aktualnie trwają jeszcze prace przygotowawcze do układania gazociągu, tj. dowóz rurociągów i 

wymaganych sprzętów. Kierownik p. Rafał Zieliński poinformował, że jest umówiony  
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z przedstawicielem firmy i planuje uzgodnić kwestię postępowania ze szkodami, ponieważ dzisiaj do 

Powiatowego Zarządu Dróg złożony został wniosek o roszczenie odszkodowawcze dotyczące 

uszkodzeniu samochodu w związku z wjechaniem w koleinę w drodze. Powiedział, że firma stara się 

utrzymać czystość, natomiast również chce im na to zwrócić uwagę. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy na wymienionych odcinkach dróg istnieje ograniczenie 

tonażowe.  

Kierownik p. Rafał Zieliński odpowiedział, że nie. Następnie powiedział, że nawierzchnie dróg 

są niszczone również przez rozwożenie buraków cukrowych ciężkim transportem (aktualnie 

w okolicach Rogóźna i Łasina). 

Wicestarosta p. Marcin Dziadziozapytał, czy istnieje możliwość dochodzenia roszczeń 

odszkodowawczych od właściciela gruntu, od którego odbierane są buraki. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznikpowiedział, że właściciel gruntu nie może odpowiadać  

za czyny kogoś innego, tj. osób przewożących towar.  

Odnosząc się do tematu odszkodowań Starosta p. Adam Olejnik przekazał, że rozpatrywałkwestię 

braku ubezpieczenia za konar drzewa, który spadł na ogrodzenie i je uszkodził. Poinformował,  

że odszkodowanie należy się wtedy,gdy właściciel drogi, nie dokonał wszystkiego, czego powinien 

dokonać. Powiedział, że trzeba zwrócić uwagę na kwestię przeglądów drzew. 

Przewodniczący Rady p. Krzysztof Klonowski zapytał, kiedy rozpocznie się remont drogi relacji 

Łasin-Szynwałd. 

Kierownik p. Rafał Zieliński odpowiedział, że zadania remontowe zostaną ustalone  

po postępowaniach przetargowych dotyczących przebudów wcześniej wymienionych dróg. 

Członek Zarządu p. Aleksander Zadykowicz zwrócił uwagę na ubytki w poboczach na drodze relacji 

Annowo-Nicwałd.  

Kierownik p. Rafał Zieliński odpowiedział, że Powiatowy Zarząd Dróg stara się usuwać wszystkie 

ubytki na bieżąco. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zapytał o środki finansowe na wykonanie 80 metrów 

chodnika w Nowej Wsi.  
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Kierownik p. Rafał Zieliński poinformował, że zadanie jest zawarte w budżecie Powiatu 

Grudziądzkiego, natomiast prosi o cierpliwość, ponieważ w pierwszej kolejności realizowane będą 

bardziej wymagające inwestycje. Dodał, że prace nad wspomnianym chodnikiem prawdopodobnie 

zostaną rozpoczęte na przełomie kwietnia i maja br.  

 Posiedzenie opuścił Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu p. Rafał Zieliński. 

Do posiedzenia dołączyła Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Bożena 

Grabda. 

Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie p. Bożena Grabda przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

przystąpienia Powiatu Grudziądzkiego do realizacji „Programu wyrównywania różnic między 

regionami III”. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Przy braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

przystąpienia Powiatu Grudziądzkiego do realizacji „Programu wyrównywania różnic między 

regionami III”. 

Uchwała Nr 25/2/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 14 stycznia 2025 r. w sprawie 

przystąpienia Powiatu Grudziądzkiego do realizacji „Programu wyrównywania różnic między 

regionami III” stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Następnie Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Bożena Grabda przekazała, 

że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie zwraca się z prośbą do Zarządu Powiatu o pożyczkę  

w wysokości 3200 zł, do momentu, gdy PCPR nie otrzyma transzy finansowej od Regionalnego 

Ośrodka Polityki Społecznej. Dodała, że na tę kwotę składa się dofinansowanie do wynajmu mieszkań 

przez dwoje wychowanków pieczy zastępczej. 

Członkowie Zarządu w drodze głosowania jednogłośnie zgodzili się na powyższą prośbę.  

 Posiedzenie opuściła Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Bożena Grabda. 

 Do posiedzenia dołączyła p. Anna Mazurek z Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa i Edukacji. 
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 Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, p. Anna Mazurek z Referatu Rozwoju, 

Bezpieczeństwa i Edukacji przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

ogłoszenia naboru kandydatów  na członków komisji konkursowych do opiniowania złożonych ofert 

w otwartych konkursach ofert na realizację zadań publicznych w roku 2025. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Przy braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

ogłoszenia naboru kandydatów  na członków komisji konkursowych do opiniowania złożonych ofert 

w otwartych konkursach ofert na realizację zadań publicznych w roku 2025. 

Uchwała Nr 25/3/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 14 stycznia 2025 r. w sprawie 

ogłoszenia naboru kandydatów  na członków komisji konkursowych do opiniowania złożonych ofert  

w otwartych konkursach ofert na realizację zadań publicznych w roku 2025 stanowi załącznik  

nr 5 do protokołu.  

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, p. Anna Mazurek z Referatu Rozwoju, 

Bezpieczeństwa i Edukacji przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych przez uczelnie dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach,  

dla których organem prowadzącym jest Powiat Grudziądzki. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych przez uczelnie dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach,  

dla których organem prowadzącym jest Powiat Grudziądzki. 

Uchwała Nr 25/4/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 14 stycznia 2025 r. w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat pobieranych przez uczelnie dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Grudziądzki stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego 

spraw organizacyjnych, zapytań i wolnych wniosków, w związku z czym Skarbnik Powiatu p. Monika 

Swół przedstawiła wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych im. K. Jagiellończyka  

w Łasinieo zwiększenie środków na dodatki motywacyjne dla nauczycieli z 2% na 2,2%. 

Członkowie Zarządu, w wyniku głosowania, jednogłośnie zgodzili się na powyższe.  

W związku z brakiem dalszychspraw organizacyjnych, zapytań, wolnych wniosków 

i wyczerpaniem porządku posiedzenia Starosta p. Adam Olejnik podziękował wszystkim za udział  

i zakończył 25. posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 

 

Starosta 

/-/ Adam Olejnik 

 

Wicestarosta 

/-/ Marcin Dziadzio 

 

Członek Zarządu 

/-/ Krzysztof Klucznik 

 

Członek Zarządu 

/-/ Aleksander Zadykowicz 

 

Członek Zarządu 

/-/ Grzegorz Masiota 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Magdalena Topolewska 


